
Салко Соколовић 

 Питање постављено Министарству финансија и трезора БиХ – ''Од 01. 07. 2009. године 

у примјени је Закон о акцизама по којем се у сврху развоја мреже аутопутева врши наплата 

накнаде од 0,10 КМ од сваког литра продатог горива. С обзиром да ова средства треба 

користити за трошкове експропријације, израду пројектне документације и учешће ентитета у 

кредитним споразумима и поврат кредитних задужења, интересује ме – колико је новца 

скупљено у овом периоду, значи од почетка примјене закона до момента давања одговора на 

ово питање?'' 

 


